
Benatia: To będzie Roma z charakterem
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Mehdi Benatia zmienił w kadrze Giallorossich Marquinhosa. Były obrońca

Udinese będzie, jak pokazały sparingi, pierwszym wyborem Rudiego Garcii

na środek obrony. Dziś, po Open Day, udzielił wywiadu dla Roma Channel.

 

- Nikt nie mógł spodziewać się tego momentu radości, było wiele rozczarowań.

Dobrze zobaczyć 30 tysięcy osób na prezentacji, to coś niewiarygodnego. To będzie

nowa Roma, przybyłem tu i nie chcę mówić o mojej roli, nie interesuje mnie cena, za

którą pozyskała mnie Roma, muszę postarać się wywalczyć miejsce, muszę

pokazać, że zasługuję na tę koszulkę, dać trochę szczęścia tym kibicom, gdyż na to

zasługują, zasługują na wielki zespół. To będzie Roma z charakterem.

 

Lamela?

- Nie rozmawiałem z nim, napisano wiele rzeczy. Sądzę, że wszystko to, co dotyczy

Romy, jest zainteresowaniem tylko gazet. Mam nadzieję, że zostanie z nami, gdyż

jest jakościowym graczem. Zależy od kierownictwa, musimy walczyć na boisku jak

lwy. Dziś wieczorem widzieliśmy, że gdy sprawy pójdą dobrze, będzie wiele osób na

stadionie i powodem do satysfakcji będzie posiadanie takiej publiczności.

 

Garcia? Udinese?

- Stara się robić wszystko dobrze, Rozmawiam z nich po francusku, jest łatwiej,

myślę jednak, że wszyscy go bardzo cenią. Guidolin ma więcej doświadczenia, zna

doskonale włoską piłkę, z kolei Garcia musi odkryć ligę. W Udine czułem się

świetnie, korzystając z okazji, dziękuję ponownie lekarzom, sztabowi i wszystkim

oraz życzę powodzenia w Lidze Europejskiej. Roma jest inną rzeczywistością, jest

wielka presja i dlatego tutaj przybyłem.
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